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Geacht college, 
 
Bijgaande brief is een antwoord op een aanvrage voor tijdelijke WMO hulp voor een paar uur per week van 
een inwoner die gewond raakte na een ongeluk. De aanvrage werd telefonisch gedaan op 22 april. 
Telefonisch werd aangegeven dat er vanwege vergrijzing een te groot beroep op de WMO wordt gedaan; 
dat er tekorten zijn aan personeel bij zorgaanbieders (met de kennelijke bedoeling de verwachting te 
temperen dat hulp überhaupt kan worden geboden) en dat de aanvrage pas na drie maanden in 
behandeling zou worden genomen. De brief bevestigd dat laatste waar het stelt dat de wachttijd voor 
behandeling van de aanvrage van eenvoudige huishoudelijke WMO hulp minimaal 12 tot 14 weken is. 
Pas na die wachttijd zal de aanvrage worden behandeld. Die behandeling bestaat kennelijk uit een 
‘keukentafelgesprek’ door een maatwerk consulent en bespreking in het sociaal team. Nadat dit onderzoek 
is gestart mag een  beslissing op de aanvrage volgens bestuursrecht nog eens acht weken duren. Hulp kan 
dan uiteindelijk worden geboden pas vijf maanden na een aanvrage.  
 

1. Klopt het dat wachttijden voor aanvragen van WMO hulp zo lang oplopen in Castricum? Is sprake 
van gebrek aan menskracht bij de sociale teams of bij consulenten die aanvragen voor WMO hulp 
behandelen.? Is er een andere oorzaak? 

2. Kan het zijn dat bij gebrek aan snelle triage mensen in problemen komen waardoor bijvoorbeeld 
ook de uiteindelijke zorgkosten oplopen? 

3. Kan een aankondiging van een wachttijd van 12 tot 14 weken de facto worden beschouwd als 
afwijzing van de aanvraag waarbij de mogelijkheid zou moeten worden geboden om bezwaar in te 
dienen?  

4. Zijn wachttijden onderdeel van beleidsmatig beheersen van het WMO volume, bijvoorbeeld omdat 
de grondslag van spoedaanvragen kan vervallen of aanvragers ontmoedigd raken? 

5. Wat zijn volgens u redelijke termijnen voor het in behandeling nemen van aanvragen voor 
verschillende soorten  WMO hulp waaronder spoedhulp? 

6. Zijn maximale wachttijden  voor de WMO vastgelegd in de wet of in streefnormen (zoals Treek 
norm) en zo ja kunt u aangeven welke dat zijn? 

7. Welke maatregelen gaat u nemen om te zorgen dat redelijke wachttermijnen worden gehaald?  
8. Bent u bereid op de gemeentelijke website te publiceren wat redelijke wachttijden zijn zodat 

inwoners worden geïnformeerd over hun recht op redelijke dienstverlening? 
9. Bent u bereid op de gemeentelijke website ook een monitor op te nemen waarop wekelijks wordt 

gemeld wat de actuele gerealiseerde wachttijd is? 
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